
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 
 

 Telefon 76 16 16 16 

www.esbjerg.dk 

   

Referat fra dialogmøde mellem Teknik & Byggeudvalget og 

Hunderup Sejstrup Lokalråd onsdag 3. juni 2020  
 

 

 

 

Deltagere: 

 

Teknik & Byggeudvalget 

Søren Heide Lambertsen 

Mussa Utto 

Anders Rohr Jørgensen 

Alex Fritz Sørensen 

 

 

Hunderup-Sejstrup Lokalråd 

Claus Simonsen 

Jytte Clausen 

 

 

Forvaltningen 

Morten Andersson, Drift & Anlægschef 

Jesper Schlüter, Sekretariatschef 

Thomas Rødgaard Poulsen, Leder af Udvikling & Analyse 

 

Byrådssekretariatet 

Jes Møller, Chefkonsulent 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Teknik & Miljø 

Sekretariat Torvegade 

Torvegade 74, 6700 Esbjerg 

 

Dato 10. juni 2020 

Sagsid 19/32026 



 

 

 

Teknik & Miljø 

Sekretariat Torvegade 

 

- 2 - 

REFERAT 

 
 

Hunderup Sejstrup Lokalråd 
 

 

1. Nuværende og kommende udfordringer mht. regnvand og 

kloakering.  

Dette er et punkt udsprunget af problemer med store vandmasser i 

vinteren 2019/20, og vi antager at problemet er generelt for hele 

kommunen. Har Esbjerg Kommune planer på kort og lang sigt? 

 

Referat: 

Når nye områder til boliger og erhverv m.m. kloakeres i Esbjerg Kommune, 

bliver der altid arbejdet med at sikre størst mulig nedsivning af regnvand, 

hvor jordbundsforholdene tillader det, og uden at det medfører risiko for 

forurening af grundvandet. Herudover sikres, at regnvand ved skybrud ikke 

medfører problemer i og uden for området, som kan give skader på boliger 

eller andre anlæg.    

 

Denne fremgangsmåde vil også være den der vil blive brugt, når 

kloaksystemet skal renoveres. 
 
 

2. Skolesti fra skolebussens stop ved købmanden i Hunderup mod 

nord og syd.  

Vi ønsker at gøre opmærksom på at behovet stadig er stort. 

 

Referat: 

Ønsket blev ikke prioriteret af de trafiksikkerhedsfremmende midler til 

udførelse i 2020, men er fortsat på listen for 2021. 

 

 

3. Stier i Hollænderskoven.  

Et udvalg i samarbejde mellem Darum og Hunderup-Sejstrup Lokalråd har 

udarbejdet forslag til forbedring af stisystemet i Hollænderskoven samt 

omkring Dammosen. Kan vi bede om en status på situationen. 

 

Referat: 

Lokalrådet fortalte, at den nedsatte arbejdsgruppe – under Lokalrådet – 

har udarbejdet en række forslag til, hvad der kan gøres. Arbejdsgruppen 

skulle have kontaktet Esbjerg Kommune. 

 

Vej & Park mener ikke at være kontaktet af den nedsatte arbejdsgruppe. 

Projektet mangler fortsat finansiering. 

 

 

 

Ekstra punkt – Sti ved østsiden af Kjærgårdsvejen (Det åbne 

stykke). 

 

Lokalrådet fortæller at stien er hullet og ikke til at færdes på. Lokalrådet 

foreslår at stien får udlagt stabilgrus.  

Vej & Park besigtiger stien og ser hvad der kan gøres. Lokalrådet sender en 

mail til Drift & Anlægschef Morten Andersson. 


